
Zápis z jednání KS NS MAS ČR v Královéhradeckém kraji  

konaného dne 22.10.2010 v Havlovicích od 9:00 hod  

 

Přítomni zástupci MAS: Hradecký venkov, Království - Jest řebí hory, Mezi Úpou a Metují, Pohoda 

venkova, Nad Orlicí, Spole čná Cidlina, Podchlumí, Broumovsko+  

Hosté: zástupci TJ Sokol Havlovice (Miloš Tohola – správce Všesportovního areálu, Jaroslav  

Balcar – p ředseda TJ Sokol Havlovice)  

 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Výměna zkušeností s realizací SPL, hodnocení MAS 2010 

3. Konference Venkov 2010 

4. Příklady dobré praxe 

5. Plnění úkolů jednotlivých členů MAS dle minulého zápisu 

6. Informace předsedy 

7. Různé 

 

1) Zahájení 

      Petr Kulíšek – předseda KS NS MAS ČR v KHK a Jan Balcar (pořadatelská MAS) přivítali     

účastníky jednání v Havlovicích, stručně seznámili s programem. 

 

2) Výměna zkušeností s realizací SPL Hodnocení MAS 2010 

10.11.2010 se uskuteční schůzka s paní Bělinovou, ředitelkou MZE. Přijede vysvětlit hodnocení 

MAS. 

 

3) Konference Venkov 2010 

Hlavním bodem jednání byla příprava konference. Pracovní skupina pro přípravu konference se 

věnovala kontrole úkolů a přípravě. Pozvánka byla již odeslána na všechny obce, MAS a 

adresáty Zpravodaje venkova (750,- Kč nocleh a 1000,- Kč účastnický poplatek). Předseda 

požádal o distribuci pozvánky na členy jednotlivých MAS, zahraniční partnerské MAS, agrární 

komoru. Mikroregiony doporučuje p. Kulíšek obeslat přes UUR Brno. Na slovenské MAS bude 

odeslána hromadná pozvánka. Mnoho pozvánek se šíří i přes MZe a NS MAS. Asi není 

intenzívní dopad přes zemědělské organizace. Pracovní skupina pro přípravu konference jednala 

i na samostatných setkáních. 

Návrh: vydávat faktury pro MAS při prezentaci na konferenci, vystaví se jedna na organizaci. 

 



 

4) Příklady dobré praxe 

Prezentace činnosti a publicity MAS KJH. Jan Balcar nabídl kolegům z ostatních MAS možnost 

využít týmu KJH pro tvorbu videodokumentů, např. na propagaci projektů. V průběhu jednání o 

přípravě konference měli ostatní účastníci setkání možnost prohlédnout a využít Všesportovní 

areál v Havlovicích, který byl rekonstruován za finanční podpory různých dotací. 

 

5) Plnění úkol ů jednotlivých členů MAS dle minulého zápisu 

Viz. plnění úkolů na přípravu konference VENKOV 2010. 

 

6) Informace p ředsedy 

Petr Kulíšek informoval o práci výboru NS MAS ČR v KHK a o hodnocení MAS.  

 

7) Různé 

Návrh: zvážit neformální setkání se SZIF - RO HK - předvánoční či jiný termín, návrh realizace 

v Nechanicích. Navržení účastníci - Škeříková, Sobel (další k diskusi). 

 

 

Ověřovatelé: 

Jana Bitnerová 

 

Petr Kulíšek 

 

Zapsala: Lada Nevečeřalová, Kateřina Valdová 

22.10. 2010 


